
Spoštovani gospod župan!  
 

Razumem vašo skrb glede organizacijskih sprememb v geodetski upravi. Zaradi stalnega 
zmanjševanja kadra, praktično prenehanja zaposlovanja, omejenih proračunskih sredstev in novih 
nalog (ki jih lahko izvedemo le zaradi vedno večje stopnje informatizacije), je reorganizacija znotraj 
geodetske uprave nujna. Brez sprememb bi nekatere notranje organizacijske enote ostale le z enim ali 
dvemi zaposlenimi. Pripravljamo izhodišča za reorganizacijo. Na interni predstavitvi osnutka izhodišč 
našim uslužbencem, smo predstavili le enega izmed možnih modelov, predvsem zaradi boljše 
ilustracije kako korenito bo potrebno poseči v organizacijsko strukturo. O tem, kje bodo locirane enote 
in kako se bodo imenovale, ni sprejetih še nobenih odločitev. Še več, še vedno pripravljamo več 
variant eno ali dve-nivojske organiziranosti naših organizacijskih enot. Cilj sprememb je le učinkovita 
organiziranost, ki bo omogočalo izvajanje nalog geodetske službe tudi z zmanjšanimi kadrovskimi in 
finančnimi viri. Pri odločitvi o lokaciji močnejših lokalnih centrov bo glavno vodilo zagotavljanje 
najustreznejši prostorov. Ob vsem tem pa bomo obdržali vsaj sedanji nivo stikov z uporabniki, oziroma 
ga bomo poskušali še izboljšati. Spremembe bomo poskušali izpeljati postopno, tako da bodo v čim 
manjši meri vplivale na pogoje dela naših uslužbencev.  
 

Pri odločitvah o novi organiziranost nas niti pri dosedanji pripravi izhodišč, niti pri pripravi dokončnega 
predloga ne vodijo nikakršne politične odločitve. Naš predlog bo temeljil zgolj na strokovnih in 
organizacijskih načelih in načelih prijazne uprave.    

 

Zato kakršnekoli očitke o kakršnihkoli drugih razlogih za našo reorganizacijo odločno zavračam. 
Zaradi tega, ker izhodišča šele pripravljamo vam tudi ne morem dati odgovor na nobenega od vaših 
vprašanj.  
 

S spoštovanjem!  
 

Aleš Seliškar  
 


